
Stovner Hundeklubb

Protokoll - Styremøte 18 februar 2024

Dato: 18.02.2024 18:00

Møtet ble gjennomført som et digitalt møte.

Deltagere:

Anette B. Nordby
Christian Fredrik Ekeren
Anne Elizabeth Wilhelmsen
Anne Lise Ytreberg
Jan Even Assersen
Monica Semb Sætre
Stine Haakensen
Liz Rognstad
Nina Skjelstad

Styret er dermed beslutningsdyktig.

Sak 24/3/1

Godkjenning av innkalling og saksliste
Vedtak
Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt.
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Sak 24/3/2

Behandle innkomne saker til Årsmøte
Sak 1.
Hvor mye fikk Stovner hundeklubb tilbake i momsrefusjon?
Er det riktig at klubben ikke fikk noen momsrefusjon, da styret ikke har sendt inn papirene til NKK for 2023.
Håper ikke dette er tilfelle, da alle klubber får e-post fra NKK, om når det er tid for å sende oppgaven inn til
NKK. Hvis det stemmer at oppgaven ang momsrefusjon ikke er sendt inn, hvor mye penger er det da
klubben har gått glipp av?  Det var vel ca. 30- 40.000 forrige året. Dersom det stemmer, at styret ikke har
sendt inn momsrefusjonsoppgave til NKK, hvilke tiltak har da styret satt i gang for att dette ikke skal skje
igjen.
Ber styret om svar på om det er sendt inn, hvis ja, hvor mye fikk vi, hvis nei, hvor mye har klubben gått
glipp av?
Sak 2
Hvor mye penger, for perioden 01.01.2023 til årsmøtet i 2024, har styret i SH brukt  på advokat i sak mot
et medlem?
Sak 3
Styret fremla muntlig på et tidligere årsmøte at hallen ikke gikk rundt økonomisk på innbetalte
treningsavgifter. Altså at innkomne treningsavgifter ikke dekket utgiftene for hallen, leie etc.etc. I 2023 var
det jo ventelister på å få trene i hallen, så det er tydelig at det er populært og det er jo rift om all treningstid
på kveldstid.
For 2024 er treningsavgiften er øket med kr. 200.-
Det ble etterlyst regnskap for hallen på tidligere årsmøtet, dette har ikke kommet ennå, ber derfor igjen om
at det fremlegges regnskap for hallen for 2022 og 2023.
 

Vedtak
Hei
 
Dine innsendte saker vil ikke bli behandlet og tatt med på årsmøtet da det ikke er noen saker til
behandling, kun spørsmål.

Svar på sak 1 ang momsrefusjon: Se årsberetningen til styret
Svar på sak 2: Stovner Hundeklubb har ingen pågående sak mot et medlem. Stovner Hundeklubb sitt
styre har hatt advokat bistand for å svare ut en henvendelse fra et medlem i klubben. Det er synlig i
regnskapet som fremvises på årsmøtet under post 6725 Honorar for advokat bistand., fradragsberettiget.
Sum i 2023 er 29688 kr.

Svar på sak 3: 
Styret ønsket på årsmøtet i 2023 å legge frem regnskap over hallen men da møtet dro ut for lenge rakk vi
ikke ha medlemsmøtet. I budsjettet for 2024 vil det ligge regnskapstallene fra 2023 for hver avdeling og
felles. I tillegg vil det ligge med på årsmøtet i 2024 en ekstra fil som viser utdrag av kostnaader og
inntekter til hallen. 

Dine spørsmål vil være dekt opp av årsberetningen og dokumentene til årsmøtet.

Sekretær svarer ut. 
Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/3/3

Årsberetning
Redigert ferdig årsberetningen fra styret

Sak 24/3/4

Sak unntatt offentlighet
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Sak 24/3/5

Kalender for 2025
Etter ønske fra RL og LP igår 
Som avtalt i går så må 2025- kalenderen allerede nå være tilgjengelig slik at alle komiteer fortløpende kan
legge inn planlagte stevner. 
 
Dette for at alle grener er informert om hva som allerede er reservert ( ref AG) og for at vi kan booke
dommere, som det er rift om. 

Sak 24/3/6

Sosialt møte med komite ledere
Jeg foreslår at komite ledere blir bedt ut på arbeidsmiddag ilag med leder og evnt en til fra styret for
lavterskel sted å møtes, bli bedre kjent og ha et lite forum. Det var stor suksess å ha mellom LP/RL nå
nylig.

Vedtak
Leder inviterer komite ledere + ekstra person fra styret på middag etter årsmøtet.
Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/3/7

Støtte til konkurranselederkurs
LP har forespurt styret om de kan få støtte til konkurranselederkurs LP.

Vedtak
Styret vil på nåværende tidspunkt ikke innvilge støtte til dette. Klubben per d.d gir ikke støtte til noen trinn
1,2,3 utdanning, ei heller dommere til dommersamlinger. 
Styret oppfordrer komiteer til å hjelpe og bistå klubbens medlemmer som tar utdanninger(f.ex dommer,
instruktør ol) for å få dekt praktiske krav. 

Sak 24/3/8

Eventuelt
Info: Revisors beretning svares ut av leder og kasserer og jobbes med.
 

Vedtak
Styret ønsker at den nye valgkomiteen ser på å finne en annen revisor enn et firma fra 2025.
 
Styret legger ut info om strøing på facebook.
Vedtaket var enstemmig.
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